



This message was sent by Mme Susanne KÜNSTER. Use [KUNSTESU@eursc.eu](mailto:KUNSTESU@eursc.eu) to reply to this email.

Chers parents, dear parents, liebe Eltern,

please find below the message I just sent to all secondary students for your information.

Bon week-end, have a nice weekend, ein schönes Wochenende,

Susanne Künster

### **Version française v. plus bas**

Dear students,

we are quite happy to note that at the end of the first week of the rotation system most students behaved responsibly and respected the rules. Thanks to all of you for your cooperation and sense of responsibility.

There have been, however, a few occasions in which teachers and supervisors had to intervene. For this reason we would like to send a reminder regarding the proper conduct on the school premises:

- **Masks have to be worn at all times (apart from lunch of course) and social distancing needs to be respected wherever you are outside your classroom.**
- **Eating and drinking is only allowed in Van Houtte in P6-7 and outside, respecting social distancing.**
- **Instructions given by teachers and supervisors have to be followed immediately.**
- **S1-3:** please keep in mind that these rules apply as well to the cafeteria (closed during P6-7), the Etude, the library and outdoor activities.
- **S4-7:** please note that in P1-5 and P8 the teachers' canteen is available for you as a studying room.

Thank you for respecting these regulations and ensuring safe conditions and a respectful and pleasant atmosphere for everybody.

Thank you for your cooperation.

Susanne Künster

Olivier Hazan

Chers élèves,

nous sommes très heureux de constater qu'à la fin de cette première semaine du système de rotation, la plupart des étudiants se sont comportés de manière responsable et ont respecté les règles. Merci à vous tous pour votre coopération et votre sens des responsabilités.

Il y a eu cependant quelques occasions où les enseignants et les surveillants ont dû intervenir. C'est pourquoi nous aimerions vous rappeler la bonne conduite à adopter dans les locaux de l'école :

- **Les masques doivent être portés à tout moment (sauf au repas de midi bien sûr) et la distance sociale doit être respectée partout où vous êtes en dehors de votre classe.**
- **Manger et boire n'est autorisé qu' au Van Houtte en P6-7 et à l'extérieur, en respectant la distance sociale.**
- **Les instructions données par les enseignants et les surveillants doivent être suivies immédiatement.**
- **S1-3 :** veuillez garder à l'esprit que ces règles s'appliquent également à la cafétéria (fermée pendant P6-7), à l'Étude, à la bibliothèque et aux activités extérieures.
- **S4-7 :** veuillez noter qu'en P1-5 et P8, la cantine des professeurs est à votre disposition comme salle d'étude.

Merci de respecter ce règlement et d'assurer des conditions de sécurité et une atmosphère respectueuse et agréable pour tous.

Nous vous remercions de votre coopération.

Susanne Künster

Olivier Hazan

Schola Europaea, Bureau du Secrétaire général des Ecoles européennes, c/o Commission européenne, Rue Joseph II, 30 - 2ème étage, Bruxelles, B-1049, Belgique

You're receiving this email because you are a member of the school's community

To unsubscribe please [click here](#)